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در گفت وگوي »جوان« با فيلمبردار باسابقه سينما مطرح شد

رعايت زيباشناسي هنري احترام به مخاطب است 

ش�ود  رعاي�ت  ج�ا  هم�ه  باي�د  هن�ري  زيباشناس�ي 
و اص�اً منطق�ي نيس�ت ك�ه ب�ه بهان�ه اينك�ه ب�راي 
تلويزي�ون كار مي كني�م قي�د زيباي�ي بص�ري را بزني�م. 
محمدرضا سكوت فیلمبردار باسابقه با بیان اين مطلب به »جوان« 
گفت: اينكه برخي تصور مي كنند رعايت استاندارد هاي بصري در 
سینما به نسبت تلويزيون بايد بیشتر موضوعیت داشته باشد، غلط 
است و اتفاقاً بايد در تلويزيون ظرافت هاي زيباشناسي بصري براي 

احترام به مخاطب رعايت شود  . 
وي افزود: اگر اين تلقي ايجاد شود كه در تلويزيون كیفیت هنري 
به اندازه سینما مهم نیست اين به طور طبیعي مي تواند روي تنزل 
كیفیت آثار تأثیرگذار باشد. مدير فیلمبرداري »دوپینگ« و »لاك 
قرمز« عنوان كرد: مخاطبان سال هاس��ت محصولات روز جهاني 
را مي بینند و حالا كه كرونا آمده و س��ینماها نیمه تعطیل است، 
بخش عمده مخاطبان در خانه و از طريق تلويزيون به تماش��اي 
محصولات مي نشینند پس بايد محصولاتي براي تلويزيون تولید 

ش��ود كه قدرت رقابت با محصولات تولیدي در مديوم هاي ديگر 
را داشته باشد. اين فیلمبردار گفت: در تلويزيون هم كم نیستند 
مديران فیلمبرداري كه با حساسیت و ظرافت به تصويري كردن 
درام ها كمك مي كنند و باعث مي شوند لذت مخاطب از تماشاي 
سريال دوچندان ش��ود ولي باز هم بايد هر روز بیشتر از روز قبل 
اس��تانداردهاي بصري را ارتقا داد. فیلمب��ردار »كافه ترانزيت« و 
»رازها« گفت: از منظر تكنیكي ايجاد جذابیت بصري در سینما و 
تلويزيون، متفاوت است. اين تفاوت به لحاظ قاب ها، انتخاب اندازه 
نماها، شیوه نورپردازي و نوع نگاهي كه در تلويزيون و مخاطبش 
وجود دارد قابل تعريف اس��ت و حتماً بايد رعايت شود تا كیفیت 
مطلوب ايجاد گردد و اين تفاوت به معناي تساهل در كیفیت يكي 
از اين دو مديوم نیست. اين فیلمبردار 56ساله گفت: فیلمبرداري 
تلويزيوني مختصات خاص خ��ود و نیاز به دان��ش و اندوخته اي 
جداگانه دارد و اگر تفاوت اين دو حیطه از هم شناخته نشود، روي 

كیفیت اثر به طور عادي آثار سوء آن را مشاهده خواهیم كرد. 
به اعتقاد اين سینماگر نمي توان بدون آگاهي تكنیكي از تفاوت 
مديوم، اقدام به فیلمب��رداري تلويزيوني كرد. ب��ه صرف اينكه 
يكي دو كار سینمايي لوباجت)كم هزينه( كرده ايم نمي توانیم 
س��راغ فیلمبرداري كار تلويزيوني برويم بلك��ه بايد با مطالعه و 
آگاهي كامل به س��مت فیلمبرداري س��ريال ها رفت. س��كوت 
افزود: در هر مديومي كه مي خواهیم ب��ه فیلمبرداري بپردازيم 
بايد پیش نیازهاي تكنیكي را بیاموزيم و اگر با شناخت كامل از 
پیش نیازها به سمت قاب بندي و تصوير سازي برويم به احتمال 

بسیار خواهیم توانست مخاطب را اقناع كنیم.

خوشحالي پيشكسوتان هنر از واكسينه شدن
 اكبر زنجانپور: واكسن كرونا نور اميدي در دل هايمان روشن مي كند 

 تا پرقدرت تر ادامه دهيم و دوباره با آثاري متفاوت تر به عرصه هنر برگرديم 
و شاهد رونق هنر در سالن هاي سينما و تئاتر باشيم

 پيام سامي يوسف 
براي حمايت از كودكان غزه

س�امي يوس�ف خوانن�ده 
پيام�ي  در  عرب زب�ان 
اينستاگرامي به كشته شدن 
كودكان در غزه اعتراض كرد. 
س��امي يوس��ف خوانن��ده و 
آهنگس��از در پیامي خواستار 
اين شد تا طرفدارانش در برابر 
كش��ته ش��دن بچه ها در غزه 
واكنش نش��ان دهند. وي گفت: 61 ك��ودك در 10روز اخیر 
در غزه كشته شده اند. آنها تروريس��ت نبودند. سرباز نبودند. 
بچه بودند. وي افزود: ادم التناني يكي از آنها بود. او چهار سال 
داشت. آنها ديگر بیدار نمي شوند، اما ما بايد اين روند را متوقف 
كنیم. سامي يوسف در ادامه گفت: اسمشان را تكرار كنیم و به 

ديگران هم بگويیم. 
اين پیام با حمايت هواداران وي روبه رو شده است.

    موسیقی

عسگرپور به منتقدان پاسخ داد

»فجر جهاني« سفره اي براي درآمد برگزاركنندگان نيست!
در  ك�ه  رقم�ي  كل  مي كنن�د  فرام�وش  دوس�تان 
س�ينماي اي�ران اس�ت، آنق�در ناچي�ز اس�ت ك�ه اي�ن 
كنايه ه�ا درب�اره په�ن ك�ردن س�فره خن�ده دار اس�ت. 
محمدمهدي عسگرپور ضمن پاسخ به اهم ابهامات و انتقادات درباره 
اين رويداد تأكید كرد: ما جشنواره زده نیستیم. به گزارش »جوان« 
به نقل از ستاد خبري سي وهشتمین جشنواره جهاني فیلم فجر، 
محمدمهدي عسگرپور دبیر سي و هشتمین جشنواره جهاني فیلم 
فجر با حضور در برنامه زنده تلويزيوني »شهر فرنگ« از شبكه خبر 
گفت: فستیوال در كشور ما »جشنواره« ترجمه شده، جشن هم در 
افكار ما غالباً معادل دورهمي است، اما فستیوال در بقیه جاهاي دنیا 
لزوماً به اين معني نیست. ما فستیوال هايي مربوط به آثار وحشت يا 

فیلم هاي تلخ اجتماعي داريم كه اصلًا شبیه جشن نیستند. عنوان 
جش��نواره از نظر روحي و رواني، بر نگاه ما تأثیر گذاشته و برخي 
هم با همین واژه بازي مي كنند. با كلمه هاي جشن پاره، مهماني و 

دورهمي مي خواهند به اين رويدادها انتقاد كنند. 
عسگرپور در پاسخ به اين كنايه برخي سینماگران كه مي گويند جشنواره 
جهاني فجر سفره اي است كه براي درآمد مالي عده اي خاص پهن شده 
توضیح داد: دوستان فراموش مي كنند كل رقمي كه در سینماي ايران 
است، آنقدر ناچیز است كه اين كنايه ها درباره آن خنده دار است. من بايد 
بگويم بودجه اين جشنواره، به اندازه نصف يك فیلم سینمايي است، كما 
اينكه در وزارت فرهنگ و ارشاد يك جريان شفاف سازي درباره بودجه به 

وجود آمده است و جزئیات اين ارقام هم اعلام خواهد شد.

 بي وزني فرهنگ و هنر
در برنامه نامزدهاي انتخابات

 مباحث فرهنگي در موسم انتخابات همواره عرصه اي است 
كه از پوپوليسم و روند كلي گويي بيشترين آسيب را مي بيند

   رویداد

   گزارش

    محمدصادق عابديني
چهره هاي شاخصي كه براي نامزدي در انتخابات 
رياست جمهوري ثبت نام كرده اند، اين روزها در 
فضاي ش�بكه هاي اجتماعي ي�ا مصاحبه هاي 
مطبوعاتي و نشس�ت هاي رسانه  اي و حتي در 
جمع هواداران خ�ود، به طرح ايده ه�ا و بيان 
نظرات خود در حوزه هاي مختلف مي پردازند، 
در اين بين از نكاتي كه كاماً به چشم مي خورد 
اين است كه مسئله فرهنگ و هنر در سخنان 
چهره ه�اي سياس�ي، وزن زي�ادي ن�دارد و 
برنامه هاي فرهنگي و رويكردهاي احتمالي در 
حوزه فرهنگ و هنر نه اعام مي شود و نه حتي 
وارد مباحث شده است. نبود مواضع فرهنگي 
و نداش�تن برنامه مش�خص در حوزه فرهنگ 
و هنر، هم�واره باعث نگران�ي و انتقادهايي از 
س�وي اهال�ي فرهنگ�ي و هنر ش�ده اس�ت. 
به رغ��م اهمیت فرهنگ در س��اختار جامعه و 
نقش انكارناپذير آن در ساخت يك جامعه موفق 
و در روزگاري كه هیچ عامل��ي به قدرتمندي 
فرهنگ و هنر به تغییرات بنیادين در هر كشور 
و ملتي كمك نمي كند، چهره هاي سیاسي كه 
براي نامزدي انتخابات رياس��ت جمهوري در 
ايران ثبت نام كرده اند، فعلًا قصد ورود به بحث 

فرهنگ و هنر را ندارند. 
    له شدن فرهنگ زير پاي پوپوليسم 

از ضعف هاي بارز در پژوهش هاي علوم انساني 
در ايران، فقدان پژوهش هاي كاربردي در حوزه 
گفتمان سیاس��ي در حوزه فرهنگ اس��ت، به 
عنوان نمونه هیچ تحقیق جامعي را نمي توان 
در خصوص س��خنان رؤس��اي جمهور درباره 
حوزه فرهنگ و تأثیر فرهنگ در بیان و نوشتار 
سیاسیون مشاهده كرد. تحقیقي در »آكادمي 
علوم امريكا« انجام ش��ده و در آن به بررس��ي 
طولاني مدت سخنراني هاي رهبران سیاسي و 
انتقال مواضع سیاسي و فرهنگي از طريق آن 
سخنراني ها پرداخته ش��ده است. نكته جالب 
توجه در اين پژوهش علمي كه در سال 2019 
منتشر شده است، نشان مي دهد سیاستمداران 
امريكايي تلاش مي كنند از فرهنگ به عنوان 
راه ارتباط با نخبگان جامعه اس��تفاده كنند و 
از گفتارها و اش��ارات فرهنگي استفاده كنند 
كه از نظر فرهنگي به نخبگان نزديك تر باشد. 

در اين پژوهش اين س��ؤال مطرح ش��ده است 
كه آيا بیان نظرات فرهنگي مي تواند به تغییر 
در فرهنگ جامعه كند؟ پاس��خ به اين س��ؤال 
كمي مبهم است، زيرا سیاس��تمداران تلاش 
مي كنند با اس��تفاده از پوپولیس��م رأي جمع 
كنند و در مقابل اهمی��ت دادن به فرهنگ در 
نقطه مقابل پوپولیسم اس��ت. به عبارت ديگر 
سیاس��تمدار بايد میان بیانات پوپولیس��تي و 
مواضع فرهنگي تعادل ايجاد كند. با داغ شدن 
تب انتخابات رياست جمهوري، اقشار مختلف 
در حال موضع گیري و بیان خواسته هاي خود از 
نامزدهاي رياست جمهوري هستند تا با تشكیل 
دولت سیزدهم، خواسته هاي آنها جامه عمل 
پوشانده شود. در اين شرايط برخي از چهره هاي 
فرهنگي به آسیب شناس��ي گفتمان حاكم در 
میان ثبت نام كنندگان شاخص براي نامزدي 
انتخابات پرداخته و از اين گلايه دارند كه چرا 

هیچ حرفي از فرهنگ به میان نمي آيد!
    اغلب نامزدها، فاقد بينش فرهنگي 

پیام فضلي نژاد، نويسنده و پژوهشگر با حضور 
در برنام��ه اي تلويزيوني، از اينك��ه نامزدهاي 
انتخابات رياس��ت جمهوري فاقد ديدگاه هاي 
فرهنگي هستند به شدت انتقاد كرد. فضلي نژاد 
گفت: »تمام سپهر سیاسي كشور در اين كارزار 
وارد شدند كه ويترين و سرمايه  سیاسي نظام 
هستند. اين افراد بیش از س��ه دهه در عرصه 
سیاسي مسئولیت داشتند. نتیجه مسئولیت، 
پاسخگويي است و به واسطه كارنامه شان محل 
س��ؤال قرار مي گیرند. بخشي از اين كانديداها 
خودشان مشكل هس��تند، نه راه حل مشكل. 
بايد كارنامه و ايده فرهنگي آنها سنجیده شود. 
مسئله بر سر اين است كه اكثر كانديداها، فاقد 
ايده و تفكر فرهنگي هستند.« وي همچنین با 

اشاره به سوابق فرهنگي برخي از رؤساي دولت 
در سال هاي گذش��ته عنوان داش��ت: »صرفاً 
كنشگري در عرصه فرهنگ كافي نیست. بعضي 
افراد، كنشگر فرهنگي هستند اما جهان بیني 
فرهنگي ندارند. بعضي از كانديداهاي ثبت نامي 
به  عنوان شخصیت فرهنگي شناخته مي شوند 
اما از تفكر فرهنگي برخوردار نیس��تند و دچار 

تضاد در نظر و عمل هستند.«
فضلي نژاد با اش��اره به خواجه نصی��ر و خواجه 
نظام الملك عنوان كرد: »در افق تمدن اسلامي، 
ما باي��د از خواجه نصیر و خواجه نظ��ام الملك 
صحبت بكنیم. خواجه نصیري كه 120 تألیف 
دارد، كسي اس��ت كه بزرگ ترين گام ها را براي 
صلح برمي دارد و اخلاق ناصري ايش��ان يكي از 
منابع بالیني تمدن ما و كتاب مرجع است. خواجه 
نظام الملك ك��ه در كتاب سیاس��ت نامه، آيین 
حكمراني را در 50 فصل تقرير و تبیین مي كند، 
كسي است كه پیشگام توسعه  فرهنگي است. او 
در ايران مدارس نظامیه را تأسیس مي كند. ما با 
اين افراد طرفیم و اينها را سیاستمداراني مي دانیم 
كه مي توانند توسعه فرهنگي ايجاد و يك كشور را 
كشور كنند. در صورتي  كه سیاستمداران ما امروز 
بیشتر به ماكیاول علاقه مندند تا اين منابع مرجع 

تاريخ ايران.«
    نخستين گام مثبت رئيس جمهور!

محمد گلريز، خواننده و موس��یقیدان درباره 
مس��ائلي كه براي فعالان حوزه موس��یقي در 
برنامه هاي كانديداهاي رياست جمهوري مهم 
است، گفت: »اين مس��ئله اهمیت بالايي دارد 
و توجه به مس��ائل فرهنگي مي تواند نخستین 
گام مثبت براي اقدامات رئیس جمهوري باشد. 
وقتي فرهنگ ش��كل بگی��رد، در عرصه هاي 
مختلف مي توان باقي مشكلات را حل كرد، زيرا 
زبان فرهنگ و هنر در مسائل مختلف سیاسي و 
اقتصادي تأثیر زيادي دارد، البته نمي توان منكر 

اهمیت مسائل اقتصادي و معیشتي بود. 
وي با بیان اينكه موس��یقي در چند سال اخیر 
دوران س��ختي را مي گذران��د، اضاف��ه ك��رد: 
موس��یقي در روحیه و رفت��ار جوان��ان تأثیر 
زيادي دارد و با تأمین نیازه��اي فعالان حوزه 
موسیقي مي تواند جلوي بسیاري از مشكلات 

و آسیب هاي اجتماعي گرفته شود.«
به گفته اين خوانن��ده، »هنرمندان در ماه هاي 
نزديك انتخابات مانند الگو براي جامعه هستند 
و بايد اقداماتي شايستهِ جايگاهي كه هستند، 
انجام دهند. در نتیجه بايد با تحقیقات كافي از 
كانديدا حمايت كنند.«  به نظر مي رسد با نزديك 
شدن به ايام آغاز رسمي تبلیغات سیزدهمین 
انتخابات رياس��ت جمهوري، هم��ان طور كه 
گلريز اشاره كرده اس��ت، نامزدهاي انتخابات 
ب��راي بهره گیري از پاي��گاه مردمي هنرمندان 
سراغ آنها خواهند رفت و پوپولیسم از فرهنگ و 
چهره هاي فرهنگي و هنري به نفع خود استفاده 
مي كند؛ مسئله اي كه در سال هاي پیش نیز رخ 
داده و پس از انتخابات و عملي نشدن وعده هاي 
انتخاباتي، باعث دور شدن هنرمندان از دولت و 

دولتمردان شده است.
   گفت وگو

   تلویزیون

 وظيفه سنگين روابط عمومي 
در آشتي مخاطب با تئاتر

چند روز است با آرام تر شدن وضعیت بیماري كرونا و خارج 
ش��دن اكثر ش��هر ها از وضعیت قرمز كرونايي گروه شغلي2 
فعالیت خود را از سر گرفته است. هنرهاي نمايشي و سینما 
هم كه طبق آخرين تغییرات گروه ش��غلي به گروه شغلي2 
تغییر كرده بودند بر اس��اس دستور س��تاد اجرايي مبارزه با 
كرونا و وزارت فرهنگ و ارش��اد و همچنی��ن مركز هنرهاي 
نمايشي با درخواست و موافقت گروه اجرايي مي توانند شروع 
نمايش خود را از س��ر بگیرند، با اين وجود گروه هاي زيادي 
هستند كه هنوز ترس و واهمه بیماري كرونا و همچنین ترس 
استقبال قرار نگرفتن توس��ط مخاطبان را دارند و اين باعث 
شده است تمايل خود را براي اجراي نمايش از دست بدهند يا 
تا مدتي اجراي نمايشي خود را به تعويق بیندازند و همچنین 
ممنوعیت هاي شبانه هم باعث تغییر و حداقل كم شدن يك 
سانس از اجراهاي نمايش ش��ده است، آن هم سانسي كه به 
خاطر خارج بودن از طرح ترافیك به نوعي بیشترين مخاطب 
را جذب نمايش مي كرد. تمامي اين اتفاقات باعث دور ماندن 

مخاطبان از تئاتر شده است. 
براي نزديك تر كردن و آش��تي مخاطب و تئات��ر انجام چند 
تغییر و اتفاق مهم لازمه گروه هاي نمايشي است، اول اينكه 
ش��یوه كار روابط  عمومي و تبلیغات هاي گروه هاي نمايشي 
بايد تغییر پیدا كند. گروه هاي نمايشي بايد اين را بدانند كه 
شیوه هاي قديمي ديگر پاسخگوي تبلیغات نیستند و بايد از 
فضاي سايبري و مجازي بیشتر و با علم درست بر اين موضوع 
استفاده شود و شیوه هاي قديمي مثل نصب پوستر بر كافه ها و 
همچنین پخش تراكت هم هزينه گزافي براي گروه است هم 

قدرت اطلاع رساني كمتري دارد. 
نكته بعدي كه مهم تر از نكته قبلي بود اين است كه خیلي از 
گروه هاي نمايشي وظیفه تبلیغات و جذب مخاطب را فقط و 
فقط بر عهده روابط عمومي گروه مي دانند، در حالي  كه بايد 
به صورت گروهي و دس��ته جمعي با مديريت روابط  عمومي 
اين اتفاق بیفت��د و بدانند كه يك نف��ر نمي تواند در اين كار 
پاسخگو باشد تا ش��اهد اتفاقات بهتري براي جذب مخاطب 
باشیم، تجربه شخصي  نشان داده است كه هر گروهي كه با 
مديريت روابط عمومي و پا به پاي آن و هماهنگ به فعالیت 
پرداخته اند، اجراهاي موفق تري داشته اند تا گروهي كه تمام 

زحمات تبلیغات را بر گردن روابط عمومي انداخته اند. 
براي دور نشدن مخاطب از فضاي تئاتر و همچنین براي زنده 
ماندن هنرهاي نمايش��ي و از بین نرفتن زحمات گروه هاي 
نمايش��ي يكي از بهترين راه حل ها به نظ��رم اجراي نمايش 
آنلاين است. شايد اجراي آنلاين تئاتر آن حس و حال و هواي 
اجراي زنده را نداشته باشد، اما باعث مي شود مخاطب از تئاتر 
فاصله نگیرد و حداقل مخاطبمان را از طريق كامپیوتر و فضاي 

مجازي و سايبري حفظ كنیم. 
در يك س��ال گذش��ته نمونه هاي خوبي از اجراهاي آنلاين 
داشته ايم كه حتي مي توان سنديت آورد كه اجراهاي موفقي 
بوده اند، مانند اجراي آنلاين نمايش مرج��ان به كارگرداني 
آريان رضايي يا اجراهاي آنلاين هفدهمین جشنواره سراسري 
تئاتر مقاومت و... با اين حال امید بر آن اس��ت تا آرام ش��دن 
وضعیت كرونايي و به حد مطلوب رس��یدن وضعیت جامعه 
براي اجراي نمايش اجراهاي آنلاين تئاتر موجب دوس��تي و 
اعتمادسازي دوباره مخاطب و تئاتر شود و گروه هاي نمايشي 
فعالیت خود را دوباره شروع كنند، همچنین با شیوه هاي نوين 
بازاريابي و تبلیغات از جمله بازاريابي ش��بكه اي و استفاده از 
فضاي سايبري ترس و واهمه گروه هاي نمايشي از استقبال 

نكردن مخاطب هم از بین برود. 
* كارشناس روابط عمومي و مدير اطاع رساني تئاتر

ناصر ارباب*       یادداشت

      علي موحد
ش�يوع وي�روس كرونا ب�ه طور ج�دي پيشكس�وتان 
عرص�ه هن�ر را خانه نش�ين و آغ�از واكسيناس�يون 
اي�ن وي�روس امي�دواري اين قش�ر ب�راي بازگش�ت 
ب�ه عرص�ه فعالي�ت هن�ري را زن�ده ك�رده اس�ت. 
رضا بنفشه خواه از مؤسس��ه هنرمندان پیشكسوت تشكر 
كرد و درباره تزريق واكس��ن كرونا به باش��گاه خبرنگاران 
جوان گفت: واكس��ن حس و حال دوباره زنده ماندن دارد 
و خوش��حالم كه با اين روند مي توانیم ب��ه روز هاي قبل از 

كرونا برگرديم. 
وي با ابراز ناراحتي بابت از دس��ت دادن »علي انصاريان« و 
»مهرداد میناوند« عنوان كرد: هر بار ك��ه ياد اين دو عزيز 
مي افتم به شدت متأثر مي شوم، حاضر بودم نوبتم را به آنها 

مي دادم كه اين بچه ها پرپر نشوند. 
    از واكسن زدن نترسيد

منوچهر والي زاده، صداپیشه نیز در اينباره گفت: در درجه 
اول آرزو مي كنم اين ويروس ريشه كن بشود و بعد از تمام 
كساني كه هم سن و سال من هستند خواهش مي كنم كه از 
زدن اين واكسن نترسند و با خیالي آسوده آن را تزريق كنند. 
از ديروز كه خبر دادند براي زدن واكسن به مؤسسه بیايم به 
قدري خوشحال شدم كه تمام برنامه هايم را كنسل كردم. 
صداپیشه لوك خوش شانس با اش��اره به وضعیت حاكم بر 
اتاق هاي دوبله گفت: در اين يك ساله دوبله هايمان تك نفره 
شده كه با اين شرايط حاكم چندين روز دوبله يك اثر طول 
مي كشد. كرونا شور و شوق و انرژي خوب بچه ها را حین اجرا 
برده كه امیدوارم دوباره با اين واكسینه شدن به آن دوران 

برگرديم و پرانرژي تر به كارمان ادامه دهیم. 
عبدالله اس��كندري طراح و چهره پرداز سینما در خصوص 
تزريق واكس��ن كرونا گفت: اولین ح��س خوبي كه از زدن 
واكسن كرونا دارم اين اس��ت كه نگران ناقل بودن نیستم 
و سلامتي كس��ي را به خطر نمي اندازم. اهالي هنر قشري 
هستند كه در اين ايام كرونا تلاش كردند با همه خطر هايي 
كه پیش رو داشتند، اوقات خوبي را براي مردم بسازند. حالا 
كه امكان واكسینه ش��دن وجود دارد، بايد آنها در اولويت 
قرار بگیرند. به عنوان مثال من گريمور فاصله 10سانتي با 
بازيگران و هنروران دارم آن هم بدون ماسك كه اين خود 

ريسك بالايي دارد. 

اس��كندري در ادام��ه در پاس��خ ب��ه اين س��ؤال ك��ه چرا 
واكسینه ش��دن در خارج از كش��ور را انتخاب نكرده است، 
گفت: واكس��ن هاي خارج هم با واكس��ن هايي ك��ه ما در 
كشورمان تزريق مي كنیم تفاوتي ندارد و تنها مي شود گفت 
مرغ همسايه غازِ در غیر اين صورت فقط هزينه زيادي است 

كه به هدر مي رود. 
اين طراح و چهره پرداز س��ینما با اشاره به حس خوبي كه 
از زدن واكسن داشت، خاطر نش��ان كرد: افسوس كه اين 
واكسن دير به دستمان رسید و دسته  گل هاي زيادي را به 
دلیل اين ويروس از دست داديم، اگر امروز من مي توانستم 
نوبتم را به كس ديگري بدهم كه حالا ديگر در بین ما حتماً 
آن را به پرويز پورحسیني مي دادم كه او سلامتي اش را به 

دست بیاورد. 
    جاي خالي پورحسيني و اكبر عالمي 

آرش تاج، بازيگ��ر تلويزيون گفت: امروز ب��ه اينجا آمدم تا 
نگراني را از خان��واده ام دور كنم، چراكه ه��ر وقت به خانه 
مي روم همس��رم من را به صورت كامل ضدعفوني مي كند 
و من هم ترجیح دادم با واكس��ینه شدنم او را از اين نگراني 
دربیاورم. وي در ادامه افزود: امروز جاي هنرمنداني كه به 
دلیل اين وي��روس از بین مان رفته اند خالي ا س��ت. پرويز 
پورحسیني و اكبر عالمي از دوستان خوب من در اين عرصه 
بودند كه متأس��فانه خیلي زود آنها را از دست داديم و تنها 

حسرت نبودنشان در دلمان ماند. 
اكبر زنجانپور، كارگردان و بازيگر پیشكسوت نیز در خصوص 
واكس��ن كرونا تصريح كرد: واكس��ن كرونا نور امیدي در 
دل هايمان روشن مي كند تا پرقدرت تر ادامه دهیم و دوباره 
با آثاري متفاوت تر به عرصه هنر برگرديم و شاهد چرخیدن 

اين صنعت در سالن هاي سینما و تئاتر باشیم.

در  ب��ارز  ضع��ف ه���اي  از 
پژوهش ه��اي عل��وم انس��اني 
در ايران، فق��دان پژوهش هاي 
كارب��ردي در ح��وزه گفتم��ان 
سياسي در حوزه فرهنگ است

انسيه شاه حسيني: 

اقبال به پلتفرم ها از ضعف تلويزيون است
 ي�ك كارگ�ردان س�ينما معتق�د اس�ت دلي�ل رواج تولي�دات ش�بكه 
اس�ت.  تلويزيون�ي  تولي�دات  كيفي�ت  كاه�ش  خانگ�ي  نماي�ش 
انسیه شاه حسیني نويسنده و كارگردان در گفت وگو با  »صبا« درباره سريال هاي 
شبكه نمايش خانگي اظهار كرد: من دلیل رواج تولیدات شبكه نمايش خانگي 
را در كاهش كیفیت تولیدات تلويزيوني تعريف مي كنم چون اگر س��ريال هاي 
نمايشي سیما از استانداردهاي خوبي بهره مي برد، تماشاگر راضي نمي شد براي 
ديدن كار دلخواهش از جیب هزينه كند تا بتواند به نوعي نیازهاي خود را تأمین 
كند. وي افزود: من عمده كارهايي را كه در اين حوزه تولید مي شود، در خدمت 
آرمان هاي انقلاب و اسلام نمي دانم، البته نمي خواهم منكر شوم، ممكن است در 
میان اين تولیدات كارهايي هم باشند كه در آنها به ارزش هاي ديني توجه شده 

باشد اما عمده كارها اينگونه نیستند. 
شاه حسیني در پاسخ به اين پرسش كه چرا عمده كارهايي كه در حوزه شبكه نمايش 
خانگي تولید مي شود شكلي غربي دارد، تصريح كرد: از نگاه من نبود نظارت در اين 
عرصه سبب شده اس��ت كه هر اثري با هر كیفیتي ساخته شود، اگر ديده باني روي 
شبكه نمايش خانگي دقیق بود ما شاهد اتفاقات نابهنجاري كه در برخي كارها ديده 
مي شود، نبوديم، حتي مي توانستیم به واسطه نظارت دقیق از حوزه شبكه نمايش 
خانگي براي اش��اعه آموزه هاي ديني و انقلابي بهره بريم. كارگردان فیلم »شب به 
خیر فرمانده« در پايان تأكید كرد: در كنار نظارت، سیاستگذاري دقیق لازم است تا 
فیلمساز بداند قرار است چه راهي را بپیمايد، همچنین البته بايد بگويم منظور من از 
نظارت نبايد با سانسور اشتباه گرفته شود، چون نظارت در خدمت ارتقاي تولیدات 

هنري است اما سانسور خلاف آن عمل مي كند.

امام علی)ع(: 

عاقبت انديش�ی پيش از اقدام به 
كار، تو را از پشيمانی بازمی دارد. 
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